## 國立屏東大學理學院應用科學國際博士班研究生 參與學術活動紀錄表

International Ph. D. Program in Applied Science of College of Science, National Pingtung University Record of Academic Activity Participation

			Date of application: :		
Student Name:		Student ID:			
No.	Name of Academic Activity (organizer)	Date	Title of Published Paper (Journal (volume)/Conference proceedings)	Point	Signature of Advisor (supervisor)
01					
02					
03					
04					
05					
06					
07					
08					
09					

說明 Instruction:

10

<sup>1.</sup> 表件所填相關活動,均請提供參與證明或發表證明等佐件。

Please provide supporting documents such as proof of participation or proof of publication for the relevant activities filled in the form.

2. 在有審查制度的期刊、研討會發表之論文。請將論文題目記錄於表格上,並請檢附論文 通過審查之證明文件。

Papers published in journals and seminars with censorship systems. Please record the title of your paper on the form and attach documents proving that your paper has passed the examination.

3. 本表請妥善保管,在提畢業論文口試時,應一併附繳審核。

Please keep this form properly and submit it for review when submitting your graduation thesis for the oral examination.